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Bestyrelse 2024-2025 
 

Mødedato: Torsdag den 5.9.  kl. 17.00-19.30 (incl. let servering) 
 Formøde kl. 16.00 

 
Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Louise Esko Refshøj (Formand) 
Marit Lund Agerbæk (Næstformand) 
Maria Andersen  
Emma Balkin 

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen 
Sharelle Vandborg  
Claus Gajhede (Suppleant) 
Birgitte Pedersen (Kontorleder/controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  Afbud 
Jenny Rohd-Thomsen 
Anne Krogh Rye 
Kennet Andersen 
Peter Würtz 

 

Punkt Note Beslutning/ansvarlig 
0. Brugerundersøgelse Dennis Blome (4B 

Research) deltager i 
starten af mødet 

Anonymitet. Svar læses af Dennis og kun Dennis 
GDPR er sikret 
Der kan indlægges variable, så man kan ”spore” 
de enkelte afdelingers svar 
Resultaterne fremlægges typisk i form af grafer 
Både dansk og engelsk 
Pris 30.000 + moms 
Udvalg nedsat til udarbejdelse af spørgeramme: 
Louise, Maria, Emma, Nicolai, Anne og Dennis 
Louise indkalder, og resultatet af udvalgets 
arbejde rundsendes til hele bestyrelsen 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendt 

2. Meddelelser fra 

ledelsen 

• Camilla 

• Jenny 

• Anne 

• Peter 

Status på 
suppleringsvalg 

4 kandidater til suppleringsvalg 
Der gives en uge til afstemning 
Flest stemmer: en plads i bestyrelsen 
Næstflest: 1. suppleant (deltager i møder) 
Tredje flest: 2. suppleant (deltager ikke) 
CKP/SFO 
Klatredag I Lundby 21.8. var en succes 
Markedsdag 28.8. endnu en succes 
Skipper OL i uge 36 
Rollespilsdag forberedes 
Ny 7 ugers studerende 
Aktuelle tal: 
SFO 229 
Klub 65 
JRT/INTA 
Historisk start med 2 x Stage 1 
Øvrige årgange er pænt fyldte, bortset fra S8 og 
S11, hvor der mangler elever. 
Forårets IGCSE eksamen gav gode resultater 
Afdelingen har budt to nye lærere velkommen 
Key Stage 1 og 2 har fællesspisning 12.9. 
Stage 10 var i Dublin i uge 36 
Stage 8 tager til Berlin i uge 41 
Grønt Råd er kommet godt i gang men efterlyser 
stadig forældrerepræsentanter 



2 
 

INFO-møde om kommende Stage 1 i uge 37 
AK/DANA 
Der mangler kun en håndfuld elever fordelt på 
alle klassetrin 
Det samlede elevtal er imponerende 855 
INFO møder for 0.,7. og 10. årgang i kommende 
uger 
Forældremøder afholdes 
Modtagelse og implementering af nye lærere 
Intro-uge for nye 10. årgang 
Nye 7. årgang har haft et døgn på Åbybro 
Efterskole og en samarbejdsdag i Fjordparken 
Vi har haft elever til Skolestafetten på 
Dyrskuepladsen 
Vores tilsynsførende vil deltage i infoaften, UN-
day og bestyrelsesmøde. Han er velkommen. 
PW/SCS 
Pavillonbyen er under etablering 
”Børn & unge” lægger pres på Erhverv 
Norddanmark angående medfinansiering af 
vores byggeri 
Etablering af international børnehave er stadig 
en attraktiv mulighed men ikke aktuel nu og her. 
Glæd jer til Skipperløbet i forbedret udgave   

3. Meddelelser fra 

formand, næstformand 

samt div. udvalg 

 Svar på tidligere forældreklage er afsendt 
Formanden har modtaget en henvendelse vedr. 
dynamisk klassedannelse i 0 årgang. Ledelsen 
erkender dårlig og mangelfuld kommunikation 
om tiltaget. 
Hvis man vil deltage på DP’s årsmøde i Nyborg, 
skal man melde sig senest onsdag den 11.9. 

4. Økonomi Perioderegnskab/halvår
sregnskab 
Information om møde 
hos Sparekassen 
Danmark (21.8.) 

Halvårsregnskabet viser et underskud på 
77.000kr (bedre end budget) 
God likviditet (ca 5,4 million) 
Vi har besøgt Sparekassen Danmark, hvor vi 
blev godt behandlet, men vi er ikke klar til et 
skifte. 
Skolepenge vedtaget med en stigning på 55 
kr/måned 
Søskende moderationer fastlægges på næste 
møde 

5. Grøn Skole  Se punkt 2 
Stor elevopbakning 
15-20 nye emner til indsatsområder 

6. Byggeri  Vi kører med samme køreplan som ved 
etableringen af Stenoshuset: 

• Total entreprise udbud 
• Udgangspunkt i et overordnet design 

justeret i tråd med ønskerne fra div. 
fagudvalg 

• Target-pris fastlægges 
• Minimum 3 entreprenører udfordres. 

Disse teamer op med hver sin arkitekt 
og afgiver bud 

• Diverse bud vurderes efter fastlagte 
parametre. 

• Byggeri start sommer 2025 
• Byggeri færdigt efterår 2026 

 
NC og Jesper styrer byggeriet 
Ny teknisk service leder ansættes, når byggeriet 
går i gang 
Jesper (arkitekt) indhenter priser på rådgivende 
ingeniør 
 
Konklusion: Der skal under alle omstændigheder 
bygges hal, musik og billedkunst. 

7. evt.   
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